
 
 

High-lights i SK Triton verksamhetsplan för 2016 

Kort om 2015 

2015 var ett bra år, både sportsligt och ekonomiskt. En kort tillbakablick på verksamhetsplanen för 

senaste året visar att vi: 

 Anställt kompetent tränare och numera verksamhetsansvarig Maria Vitazka. 

 Anställt Elin Sjöstrand som breddansvarig. 

 Återigen förverkligat vår vision genom att bli den 4:e bästa simklubben i Sverige. 

 På grund av missar i uppdatering av anställdas tjänstepension till Collectum blir överskottet 

för 2015 reviderat till + 25.000 SEK. 

Under året som kommer vill styrelsen arbeta på följande sätt: 

Väsentliga aktiviteter 

 Organisationsförändringen och de anställdas uppdragsbeskrivningar ska jobbas in. 

 Rutiner, policies mm ska ges en översyn. 

 Dialogen om badet fortsätter. Vi tror att man kommer att påbörja ett nytt bad inom 24 

månader. Ett första steg för att garantera tillgång på vattenspegel är att få till ett beslut om 

ett stort tält över kommunens utomhusanläggning. 

 Vi har som ambition att behålla vår 5:e plats i riket och samma antal medlemmar som under 

2015. En större tillväxt av medlemmar kräver ett nytt bad; vi skulle kunna växa betydligt mer 

till exempel med vuxencrawl. 

Ekonomi 

 Ambitionen när det gäller överskott i klubben är samma som 2015: + 100.000 SEK/år. Vi 

investerar i personal och utbildning. 
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